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Z á p i s n i c a  
zo zasadnutia Výboru volebného obvodu č. V – Veľká Lehôtka s mladými 

občanmi zo dňa 03.11.2023 
 
Začiatok zasadnutia: 18:00 
Ukončenie zasadnutia: 20:30 
 
Prítomní členovia: Ján Mäsiar, Roman Hianik, Ing. Branislav Bullo 
 
Počet zúčastnených občanov: 13 občanov  
 
Program rokovania: 

1. Privítanie mladých občanov poslancom 
2. Zhrnutie poslancom súčasnej situácie s aktivitami občanov a  mládeže v našej 

mestskej časti. 
3. Diskusia o podnetoch od mladých občanov mestskej časti Prievidze – Veľkej 

Lehôtky 
4. Záver stretnutia 

 
K bodu 1) 

Rokovanie VVO č. V otvoril predseda Ján Mäsiar. 
 
K bodu 2) 
 Poslanec zhrnul situáciu s akciami a aktivitami mladých v mestskej časti. 
Kladne zhodnotil aktivitu a angažovanosť mladých občanov. Vyzdvihol činnosť hasičov 
a ich aktivity. Vatru SNP, Rok výročí, kde boli hasiči veľmi aktívni. 
Poslanec zopakoval zúčastneným mladým občanom svoje priority. Cintorín, Kultúrny 
dom, Centrum obce, Ihrisko. Starostlivosť o životné prostredie. Kultúrne akcie. 
s prioritou aby sa občania spoločne stretávali.  
Návrh poslanca na akciu ,,Deň Veľkej Lehôtky,, . Tzn. Stretnutie občanov Veľkej 
Lehôtky. 
 
K bodu 3) 
 

1. Michaela Š. pripomenula možnosť čerpania ,,solidárnych projektov,,. Môžu 
sa podať projekty na získanie prostriedkov na podporu činnosti mládeže, 
prípadne mestskej časti. Michaela Š. skúsi zistiť viac informácií a bude 
informovať členov výboru aké sú možnosti. 

2. Členovia dobrovoľného hasičského zboru (ďalej len ,,hasiči,,) informovali 
o svojej činnosti a o plánoch na obnovu hasičskej zbrojnice. Informovali 
o svojich aktivitách a snahe byť aktívni v mestskej časti.  

3. Hasiči požiadali o opílenie stromu vedľa hasičskej zbrojnice, lebo hrozí 
poškodenie inžinierskych sietí. 

4. Mladí občania sa pýtali a informovali sa, ako by mohli pomôcť pri akciách 
v mestskej časti. Prejavili podporu v akciách organizovaných poslancom. 

5. Tomáš K. sa pýtal, v mene viacerých mladých, na možnosť inštalácie 
Workout ihriska v mestskej časti. Aspoň základné vybavenie. 

6. Hasiči sa informovali na skúšku hydrantov. Upozornili na nevyhnutnosť  
o preskúšanie hydrantov na zvýšenie preventívnych protipožiarnych 
opatrení v mestskej časti. 

7. Mladí opakovane pripomínali požiadavku na organizovanie kultúrno - 
spoločenských  akcií. Mladí by uvítali viac plesov, zábav. Poslanec 
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informoval o plánovanej akcii 3. februára 2024, kde bude pozvánkový ples 
futbalového klubu.  

8. Poslanec navrhol akciu na vleku (ak bude sneh) a zorganizoval by spolu 
s hasičmi sankárske preteky. Hasiči (vlekári) sú ochotní pomôcť pri takejto 
akcii.  

9. Róbert L. navrhol viac spropagovať plánované akcie aj pre chatárov 
a záhradkárov a ďalších občanov Prievidze. Navrhol akcie spropagovať cez 
reklamu na sociálnych sieťach. Dôvodom je veľa občanov ktorí sí z Prievidze 
a do Veľkej lehôtky chodia len na vikendy. 

10. Návrh na osadenie orientačných tabúľ v rámci obce (Na Cintorín, Futbalové 
ihrisko, Sýkorku, Smerovník do stredu obce, na ktoré smery vedú cesty na 
Prievidzu, Sebedražie, Hradec, Malá Lehôtku). Návrh na konzultáciu s KST 
Prievidza-Veľká Lehôtka. 

11. Návrhy mladých na drobné investície do mestskej časti a činnosť výboru: 
a. Lopty na ihrisko pre deti 
b. Sieť na umelé ihrisko 
c. Siete na basketbalové koše 
d. Stolnotenisový stôl 
e. Záhradný stan na spoločenské akcie 
f. Drobné občerstvenie na zasadnutia volebného výboru pre občanov 

12. Návrh mladých na stretnutie s výborom volebného obvodu 2 x do roka ( jar, 
jeseň ) v piatok.  

 
K bodu 4) 

Ján Mäsiar, predseda VVO č. V – Veľká Lehôtka, poďakoval všetkým 
prítomným a ukončil stretnutie. 
 

V Prievidzi dňa 03.11.2023 
 

Ján Mäsiar 
predseda VVO č. V 

Zapísal: Ing. Branislav Bullo 


